
Zápisnica z I. 
zasadnutia obecného zastupiteľstva obec Hajnáčka, konaného dňa 30.01.2023                              

o 16:30 hod. v zasadačke obecného úradu 

 

Prítomní:      

                 Ivan Poprocký - starosta  

                 Poslanci:  Ing. Zsuzsanna Szamos, Renáta Fehérová Kovácsová, Tomáš Tóth, Mgr. 

                                  Attila Chovan,  Július Farkaš, Peter Pál               

                 Ďalší prítomní: Agnesa Szabóová zapisovateľka  

 

Program : 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu  

4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia 12/2022 

5. Plnenie rozpočtu k 12/2022 

6. Žiadosť o poskytnutie finančnej podpory z rozpočtu obce na podporu rozvoja 

športového klubu – Crazy Team, o. z. Hajnáčka, Kristína Pelleová 

7. Žiadosť o odkúpenie stavebného pozemku nehnuteľného majetku obce – Alžbeta 

Molnárová 

8. Farská ekonomická rada Farského úradu Hajnáčka – rokovanie o zriadení  

9. Návšteva župana BBSK Ondreja Luntera v obci Hajnáčka – podanie informácií   

10. Rôzne  

11. Záver 

 

K bodu č.1 Otvorenie 

Ivan Prorocký starosta obce otvoril zasadnutie OZ privítal všetkých prítomných. Prítomných je 

šesť poslancov a OZ je uznášania schopné. Neprítomný je poslanec Július Bial, ktorý sa 

neospravedlnil a neinformoval o dôvode  neúčasti na OZ. 

 

K bodu č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Starosta určil zapisovateľa zápisnice Agnesu Szabóovú, a za overovateľov zápisnice Pál Peter 

a Mgr. Chovan Attila 

 

K bodu č.3 Schválenie programu zasadnutia 

Starosta obce informoval poslancov o programe zasadnutia OZ a následne žiada doplniť  

program o nasledovné body:  

 

Kovácsová Fehérová Renáta – oplotenie vodného zdroja HJ-1 pri ihrisku 

 

Mgr. Chovan Attila – zámer kúpu RD č. 244, a výzva na odstránenie smeti 

- Civilná stráž – zistiť právne zázemie a na základe dobrovoľnosti sa   

  zapojiť 

Farkas Július –  výzva na fotovoltaické panely pre Základné školy“.  

 



Poprocký Ivan – montáž spomaľovacieho prachu v časti Durenda, žiadosť o občana 

                    - Fašiangové vystúpenie MŠ a ZŠ organizované školská radou ZŠ a MŠ –  

                       žiadosť o fin. podporu 

                    - zvýšenie ceny za vývoz fekálií od 02/2023 

                    - výzva na telocvičňu - informácia  

 

 

Uznesenie č.1/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

schvaľuje 

 

program zasadnutia OZ nasledovne: 

 

Program : 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu  

4. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia 12/2022 

5. Plnenie rozpočtu k 12/2022 

6. Žiadosť o poskytnutie finančnej podpory z rozpočtu obce na podporu rozvoja 

športového klubu – Crazy Team, o. z. Hajnáčka, Kristína Pelleová 

7. Žiadosť o odkúpenie stavebného pozemku nehnuteľného majetku obce – Alžbeta 

Molnárová 

8. Farská ekonomická rada Farského úradu Hajnáčka – rokovanie o zriadení  

9. Návšteva župana BBSK Ondreja Luntera v obci Hajnáčka – podanie informácií   

10. Rôzne  

           Kovácsová Fehérová Renáta – oplotenie vodného zdroja HJ-1 pri ihrisku 

           Mgr. Chovan Attila – zámer o kúpu RD č. 244, a výzva na odstránenie smeti 

                                     -  Civilná stráž – zistiť právne zázemie  

     Farkas Július   –  výzva na fotovoltaické panely pre Základné školy“.  

           Poprocký Ivan – montáž spomaľovacieho prachu v časti Durenda, žiadosť občana 

                                - Fašiangové vystúpenie MŠ a ZŠ organizované školskou radou ZŠ a  

                                  MŠ – žiadosť o fin. podporu 

                                - Zvýšenie ceny za vývoz fekálií od 02/2023 

                                - výzva na telocvičňu - informácia 

11. Záver 

 

         Hlasovanie:     Za: 6                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, Mgr. Attila 

                                                               Chovan, Ing. Zsuzsanna Szamos, Tomáš Tóth, Július 

                                                               Farkaš,  

                            Proti:   0 

                     Zdržal sa:   0 

                   Neprítomní:  1                     Július Bial 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

Hajnáčka,  30.1.2023                                                                                starosta  



 

K bodu č.4 Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia 12/2022 

 

Starosta obce vykonal kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia dňa 12.12.2022. 

Konštatoval, že členovia komisii zatiaľ neurčili predsedov jednotlivých komisií, ostáva táto 

úloha naďalej pre jednotlivé komisie.  

Ostatné uznesenia boli splnené alebo sa priebežne plnia. 

 

Uznesenie č.2/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

berie na vedomie 
 

kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia dňa 12.12.2022 

 

Hlasovanie:              Za: 6                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, Mgr. Attila 

                                                               Chovan, Ing. Zsuzsanna Szamos, Tomáš Tóth, Július 

                                                               Farkaš,  

                            Proti:   0 

                     Zdržal sa:   0 

                   Neprítomní:  1                     Július Bial 

 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                starosta  

 

 

K bodu č. 5 Plnenie rozpočtu k 12/2022 

Starosta obce informoval poslancov o plnení rozpočtu k 31.12.2022. 

 

Uznesenie č.3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

berie na vedomie 

informácie starostu k plneniu rozpočtu obce k 31.12.2022 

 

Hlasovanie:              Za: 6                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, Mgr. Attila 

                                                               Chovan, Ing. Zsuzsanna Szamos, Tomáš Tóth, Július 

                                                               Farkaš,  

                            Proti:   0 

                     Zdržal sa:   0 

                   Neprítomní:  1                     Július Bial 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                   starosta  

 



K bodu č. 6  Žiadosť o poskytnutie finančnej podpory z rozpočtu obce na podporu 

rozvoja športového klubu – Crazy Team, o. z. Hajnáčka, Kristína Pelleová 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že bola podaná žiadosť o poskytnutie finančnej 

podpory pre rozvoj športového klubu – Crazy Team, o. z. Hajnáčka v sume 600 Eur. Poslanci  

sú toho názoru, že menovaná svoju činnosť vykonáva v našej obci, preukázateľne  za posledné 

roky  rozvíjala svoju činnosť nie len v našej obci ale aj na rôznych súťažiach, kde reprezentuje 

našu obec. OZ berie do úvahy aj skutočnosť, že menovaná ponúkla služby bezplatne na 

kultúrnych akciách ako deň obce alebo deň detí, ktoré sú organizované samosprávou a preto aj 

keď nie v požadovanej výške ale schvália poskytnutie finančnej  čiastky vo výške 300.- Eur 

jednorazovo na rok 2023. 

Uznesenie č.4/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

schvaľuje 

 

poskytnutie finančnej podpory pre rozvoj športového klubu – Crazy Team, o. z. Hajnáčka 

v sume 300 Eur 

 

Hlasovanie:              Za: 6                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, Mgr. Attila 

                                                               Chovan, Ing. Zsuzsanna Szamos, Tomáš Tóth, Július 

                                                               Farkaš,  

                            Proti:   0 

                     Zdržal sa:   0 

                   Neprítomní:  1                     Július Bial 

 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

 Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                  starosta  

 

  

K bodu č. 7 Žiadosť o odkúpenie  stavebného pozemku nehnuteľného majetku obce – 

Alžbeta Molnárová  

Starosta obce informoval, že bola podaná žiadosť o odkúpenie nehnuteľného majetku obce 

parcelné  č. 873/11. Pred samotným odpredajom bude potrebné vypracovať znalecký posudok 

a  následne zverejniť zámer obce o odpredaj nehnuteľného majetku na webovej stránke. 

 

Uznesenie č.5/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

schvaľuje 

vypracovanie znaleckého posudku za účelom odpredaja nehnuteľného majetku obce 

 

Hlasovanie:              Za: 6                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, Mgr. Attila 

                                                               Chovan, Ing. Zsuzsanna Szamos, Tomáš Tóth, Július 

                                                               Farkaš,  



                            Proti:   0 

                     Zdržal sa:   0 

                   Neprítomní:  1                     Július Bial 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

 Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                  starosta  

 

 

K bodu č. 8 Farská ekonomická rada Farského úradu Hajnáčka – rokovanie o zriadení  

Starosta obce informoval poslancov, že bude potrebné zriadiť Farskú ekonomickú radu 

Farského úradu v Hajnáčke, nakoľko z pôvodnej  rady počas covidového obdobia prestali 

vykonávať svoju funkciu viacerí jej členovia, či zo zdravotných dôvodov alebo úmrtia. Starosta 

žiada poslancov, aby v uvedenej veci boli nápomocní a aspoň jeden poslanec bol aj súčasťou 

tejto novozvolenej rady ako zo strany samosprávy. Poslankyňa Renáta Kovácsová Fehérová sa 

ujala tejto činnosti, pričom sa vyjadrila, že by zo strany samosprávy chcela byť nominovaná 

do Farskej rady a zároveň  osloví z radov veriacich ďalších  členov do Farskej rady, s ktorých 

si členovia Rímskokatolíckeho farského úradu Hajnáčka zvolia členov Farskej ekonomickej 

rady.    

Uznesenie č.6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

Berie na vedomie 

informácie starostu obce o rokovaní zriadenia Farskej ekonomickej rady pri Farskom úrade 

Hajnáčka a o nominovaní poslankyňu Kovácsovú Fehérovú za samosprávu   

 

Hlasovanie:              Za: 6                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, Mgr. Attila 

                                                               Chovan, Ing. Zsuzsanna Szamos, Tomáš Tóth, Július 

                                                               Farkaš,  

                            Proti:   0 

                     Zdržal sa:   0 

                   Neprítomní:  1                     Július Bial 

 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

 Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                  starosta  

 

K bodu č. 9 Návšteva župana BBSK Ondreja Luntera v obci Hajnáčka – podanie 

informácií   

Starosta obce informoval poslancov OZ, že dňa 11.01.2023 so zástupcom starostu Tomášom 

Tóthom prijali v obci návštevu  župana BBSK Ondrej Luntner a vicežupana Petera Juhásza 

s poslancom BBSK Attilom Agócsom. Účelom ich cesty bola obhliadka vidieckeho 

šľachtického sídla Ebeczkého kúria, kde delegáciu BBSK prijali spoluvlastníci tejto kúrie 

a prezentovali jednotlivé objekty a účel ich využitia v minulosti. BBSK prejavila záujem 

o kúpu tejto nehnuteľnosti na účely vybudovania  návštevníckeho centra CHKO Cerová 

vrchovina v spolupráci s obcou Hajnáčka, ŠOP Rimavská Sobota a Združenie právnických 



osôb Geopark Novohrad-Nógrád. Uvedený zámer o kúpu tejto nehnuteľnosti je po schválení 

poslancami BBSK  zaradený do registra investícií BBSK. So spoluvlastníkmi bola dohodnutá 

ďalšia spolupráca, pričom sú potrebné vykonať ďalšie úkony pred samotným spracovaným 

zmluvy o prevode. Financovanie rekonštrukcie v prvej fáze samotnej kúrie by sa realizovalo 

s Programu spolupráce Interreg SK-HUN.   

  

Uznesenie č.7/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

berie na vedomie 

informácie starostu obce o návšteve župana BBSK Ondreja Luntnera a vicežupana Petra 

Juhásza 

Hlasovanie:              Za: 6                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, Mgr. Attila 

                                                               Chovan, Ing. Zsuzsanna Szamos, Tomáš Tóth, Július 

                                                               Farkaš,  

                            Proti:   0 

                     Zdržal sa:   0 

                   Neprítomní:  1                     Július Bial 

 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

 Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                  starosta  

 

 

 

K bodu č. 10   Rôzne 

 

Kovácsová Fehérová Renáta – oplotenie vodného zdroja HJ-1 pri ihrisku.  

Poslankyňa navrhuje do budúcna oplotiť studňu  verejného vodovodu. Starosta obce uviedol, 

že oplotenie tohto pozemku chceli už aj v minulosti od miestnej komunikácie, nakoľko sa jedná  

o ochranné pásmo I. stupňa,  avšak  celý pozemok nevlastní samospráva. Samospráva prejavila 

v minulosti záujem o kúpu nehnuteľnosti, neúspešne, pozemok nie je na predaj. Ak sa 

s vlastníkom nehnuteľnosti dohodneme o oplotení, tak v jarných mesiacoch sa ochranné pásmo 

oplotí, čo zabezpečí samospráva s aktivačnými pracovníkmi. 

 

Mgr. Chovan Attila – zámer kúpu RD č. 244, a výzva na odstránenie smeti 

Navrhuje osloviť majiteľa uvedenej nehnuteľnosti , aby odstránil z dvora uložené smeti 

a navrhnúť majiteľovi, že obec má záujem o kúpu jeho nehnuteľností patriacich k RD.  

Starosta obce uviedol, že z rozhodnutím o výrube daní za nehnuteľnosť bude majiteľovi 

doručená aj výzva na odstránenie uloženého množstva komunálneho odpadu.  

 

Uznesenie č.8/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

schvaľuje  

 

zaslanie výzvy majiteľovi rodinného domu č. 244 za účelom odstránenia komunálneho 

odpadu z dvora ako aj zámer o kúpu rodinného domu  



 

  

Hlasovanie:              Za: 6                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, Mgr. Attila 

                                                               Chovan, Ing. Zsuzsanna Szamos, Tomáš Tóth, Július 

                                                               Farkaš,  

                            Proti:   0 

                     Zdržal sa:   0 

                   Neprítomní:  1                     Július Bial 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                  starosta  

 

 

Farkas Július –  výzva na fotovoltaické panely pre Základné školy“.  

Pán poslanec informoval o možnosti zapojiť sa do uvedeného projektu v rozpätí od 10 000 

do 50.000 €. Je potrebné k tomu získať viac informácií k zahájeniu príprav na vypracovanie  

dokumentácie. 

 

Uznesenie č.9/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

berie na vedomie 

 

informácie ohľadne výzvy  na fotovoltaické panely pre základné školy 

 

Hlasovanie:              Za: 6                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, Mgr. Attila 

                                                               Chovan, Ing. Zsuzsanna Szamos, Tomáš Tóth, Július 

                                                               Farkaš,  

                            Proti:   0 

                     Zdržal sa:   0 

                   Neprítomní:  1                     Július Bial 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                  starosta  

 

 

Rokovanie OZ  opustil zástupca starostu Tomáš Tóth z dôvodu súkromných záležitostí. 

 

Poprocký Ivan – montáž spomaľovacieho prachu v časti Durenda – žiadosť o obyvateľa obce. 

Starosta na základe ústnej žiadosti obyvateľa obce, ktorý žiada samosprávu o montáž  

spomaľovacieho prachu v časti Durenda na novej miestnej komunikácii, nakoľko sa tam 

zväčšila frekvencia prejazdu vozidiel a takisto aj rýchlosť týchto vozidiel, čo ohrozuje 

obyvateľov bývajúcich v tejto časti obce.   

 

Uznesenie č. 10/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

neschvaľuje 

 



montáž spomaľovacieho prachu v časti Durenda 

 

Hlasovanie:              Za: 1                     Peter Pál,                                                          

                            Proti:   2                     Renáta Kovácsová Fehérová, Ing. Zsuzsanna Szamos, 

                     Zdržal sa:   2                     Mgr. Attila  Chovan, Július  Farkaš, 

                   Neprítomní:  2                    Július Bial, Tomáš Tóth 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                  starosta 

 

- Fašiangové vystúpenie žiakov ZŠ a MŠ organizované školskou radou ZŠ a MŠ – žiadosť 

o finančnú  podporu z rozpočtu obce  

Školská rada v spolupráci s pedagogickým zborom ZŠ a MŠ ako aj samosprávou obce majú 

záujem o usporiadanie fašiangového plesu  s vystúpením. Na kultúrno-spoločenskej akcii sa 

môžu zúčastniť všetci obyvatelia, ktorí majú záujem. ŠR podala žiadosť o finančnú podporu 

v sume 200,00 € na uvedenú spoločenskú akciu. 

 

Uznesenie č.11/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

schvaľuje 

 

poskytnúť finančnú podporu pre školskú radu v sume 200,00 € z rozpočtu obce 

 

Hlasovanie:              Za: 5                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, Mgr. Attila 

                                                               Chovan, Ing. Zsuzsanna Szamos, Július  Farkaš,  

                            Proti:   0 

                     Zdržal sa:   0 

                   Neprítomní: 2                     Július Bial, Tomáš Tóth 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                  starosta  

 

 

-Zvýšenie ceny za vývoz fekálií od 02/2023 

Starosta obce navrhuje zvýšenie ceny za vývoz fekálií s účinnosťou od 1.2.2023. 

Za vývoz fekálií za 1 m3 sa zvyšuje zo 4,00 EUR na novú cenu 5,00 EUR 

 

Uznesenie č.12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

schvaľuje 

 

s účinnosťou od 1.2.2023 cenu za vývoz fekálií za 1 m3  v sume 5,00 €  



 

Hlasovanie:              Za: 3                     Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál, , Július Farkaš,  

                            Proti:   1                     Ing. Zsuzsanna Szamos 

                     Zdržal sa:   1                     Mgr. Attila Chovan, 

                   Neprítomní:  2                    Július Bial, Tomáš Tóth, 

 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                  starosta  

 

Starosta obce navrhuje zvýšenie ceny za odvoz fekálií mimo katastrálneho územia Hajnáčka 

za 1 km zo súčasnej ceny 1,00 € na  1,30 € s účinnosťou od 1.2.2023  

 

Uznesenie č.13/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Hajnáčke 

schvaľuje 

 

s účinnosťou od 1.2.2023 cenu za odvoz fekálií za 1 km na 1,30 € z miest mimo katastra obce 

Hajnáčka 

 

Hlasovanie:              Za:4                      Renáta Kovácsová Fehérová, Peter Pál,  Július Farkaš,  

                                                               Ing. Zsuzsanna Szamos 

                            Proti:   0                      

                     Zdržal sa:   1                     Mgr. Attila Chovan, 

                   Neprítomní:  2                    Július Bial, Tomáš Tóth, 

 

 

 

 

                                                                                                               Ivan Poprocký 

Hajnáčka, 30.1.2023                                                                                  starosta  

 

 

 

-Výzva na telocvičňu – informácia 

 Starosta obce informoval poslancov OZ, že podľa predbežných informácii z Plánu obnovy 

bude možné požiadať o dotáciu na výstavbu telocvične pre ZŠ a MŠ. Nakoľko 

v predchádzajúcom volebnom období sa viac krát rokovalo o možnej výstavbe telocvične, 

bude potrebné, aby sme pripravili projektovú dokumentáciu a všetky podklady k stavebnému 

povoleniu, nakoľko v prevažnej väčšine je výzva otvorená len krátku dobu. Preto sa na 

uvedený projekt  treba pripraviť v dostatočnom predstihu. 

Starosta ďalej uviedol, že si musíme uvedomiť aj tú skutočnosť, že aj v súčasnosti máme 

rozbehnuté projekty, ktoré je potrebné realizovať a do určitej doby predfinacovať niektoré 

podporné aktivity projektu. Preto si musíme určiť priority do ktorých projektov sa zapojíme, 

aby sme vypracovanie projektovej dokumentácie dokázali uhradiť zhotoviteľovi a dokázali 

uhradiť aj vypracovanie žiadosti o zapojenie sa do výzvy.  

  

Táto skutočnosť sa vťahuje na  celý rozpočtový rok 2023.     



 

 

 

 

 

K bodu č. 11 Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil  zasadnutie OZ 

                                                                            

               

 

                                                                                           Ivan Poprocký       

                                                                                               starosta 

 

 

 

Zapísala: 

  

Agnesa Szabóová                                                            ................................ 

 

 

 

Overovatelia: 

 

 

Peter Pál                                                                           ............................... 

 

 

Mgr. Attila Chovan                                                         ................................. 


